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Protokoll nr 4 fört vid Södermalms 
stadsdelsnämnds pensionärsråds (SPR) 
sammanträde måndagen den 15 april 
2024  

 
Justerat via e-post den 22 april 2024. 
 
Närvarande: 
 
Ledamöter:  Cecilia Söderman (SPF)  

Kerstin Tovesson (PRO) 
Per Rudin (PRO) 
Catarina Stavenberg (SPF) 
 
 

Ersättare: Karin Bergman (PRO)   
Britt Holmström (SPF) 
 
    

Frånvarande:  Catrin Jarl (SPF) 
Gudrun Hammar (SKPF) 
Lars Bromander (SKPF) 
 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef 
Nicoletta Zoannos, sekreterare 

 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Cecilia Söderman öppnar mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

3. Val av justerare 
Cecilia Söderman och Per Rudin väljs till justerare. 
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4. Anmälan av justerat protokoll från den 11 mars 2024 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
Protokollet läggs till handlingarna. 
 

5. Timea Thunman, säkerhetsstrateg och –samordnare, 
berättar och förvaltningens krigs- och 
krisberedskapsarbete, kl. 11.15-11.45 
Presentationen biläggs protokollet. 
 

6. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde  
Ärende 4 Inkomna medborgarförslag mars 2024 
Medborgarförslag om att sittbänkarna i Vitabergsparkens 
amfiteater kompletteras med ryggstöd, SÖD 2024/298  
Rådet vill föra fram att det är önskvärt att bevara platsens 
karaktär om eventuella förändringar görs på sittbänkarna.  
 
Ärende 9 Underlag för budget 2025 med inriktning 2026 och 
2027 för Södermalms stadsdelsnämnd  
Diskussion och frågor från rådet om innehållet i ärendet. På 
ett ställe nämns andra boendeformer. Fråga till förvaltningen 
om vad det kan handla om. Det kan exempelvis handla om 
generationsboenden, kollektiva boendeformer eller 
seniorbostäder som ligger insprängda i ordinärt 
boendebestånd.  Rådet ställer sig frågande till det om det 
finns platser på vård- och omsorgboende för att möta den 
prognosticerade ökningen med 87 platser som lyfts i ärendet. 
Var ska dessa personer bo? Finns dessa platser på 
Södermalm? Utifrån detta diskuterar rådet vidare hur in- och 
utflyttningsprocessen ser ut. Finns det möjligheter att snabba 
på denna för att på så sätt kunna erbjuda platser snabbare till 
de personer som står i kö? 
 
Ärende 11 Boendeplan för äldre 2025 med utblick mot 2050 
Rådet är eniga om att skriva ett särskilt yttrande som kommer 
biläggas nästa protokoll. Rådet vill lyfta vikten av att se över 
möjligheterna att bygga om existerande fastigheter till 
särskilda bostäder när möjligheten finns, exempelvis om en 
förskola avvecklar sin verksamhet. Rådet vill även framföra 
att man anser att servicehusen bör finnas kvar och inte byggas 
om till exempelvis seniorbostäder. Rådet framför önskemål 
att förvaltningen bjuder in någon person från 
exploateringskontoret och/eller Micasa till ett av rådens 
möten efter sommaren.  
 

7. Information från avdelningschefen 
Odini Nzeribe uppdaterar rådet gällande nyckelfri hemtjänst. 
Södermalms stadsdelsområde är näst sist ut. Införandet pågår 
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och planeras vara klart i november i år.  
 

8. Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Kontaktperson från rådet har besökt Nytorgsgården på 
Skånegatan 44. Verksamheten får uppskattad mat från 
förskolan Hörnet i samma hus. Nytorgsgården öppnar upp sex 
nya platser i maj. 
 
Kontaktperson från rådet har besökt Hornskroken på 
Hornskroken 1 och träffat enhetschefen Christina Granholm 
som berättar att det finns en del förbättringar att göra i 
fastigheten. Odini Nzeribe berättar att diskussioner med 
fastighetsägaren ska påbörjas om detta. 
 

9. Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Protokollet läggs till handlingarna.   
 

10. Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
 

11. Balanslista 
a) Utevistelse och aktiviteter på vård- och omsorgsboenden 
b) Presentation av slutrapport från studenter på OpenLab  

 
12. Övriga frågor 

Rådet har önskemål om en presentation av förslaget till ny 
socialtjänstlagen till utbildningsdagen den 9 september. 
 
Rådet önskar informationslappar att sätta upp på de olika 
särskilda boendena. 
 
Ledamot Kerstin Tovesson överlämnar en tidningsartikel till 
förvaltningen om de långa väntetiderna till Äldre direkt. 
 
Stadsdelsnämndens presidium är inbjudet att delta vid rådets 
sammanträde den 9 september. 
  

13. Nästa sammanträde  
13 maj 2024 
 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas. 

 
Bilaga 
Presentation av förvaltningens krigs- och krisberedskapsarbete 
 

 
 


